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Khall 30.08.2022 § 337

Varavaltuutettu Ahti Ovaskainen (Vihreät) jätti valtuuston ko kouk ses-
sa 20.6.2022 yhteensä neljäntoista (14) val tuu te tun/va ra val tuu te tun
allekirjoittaman seu raa van sisältöisen valtuustoaloitteen:

"Esitän, että Kittilän kunta selvittää mahdollisuutta kantatien 79 le-
ven tä mi seen molemmilla puolilla tietä Rauhalan kylän kohdalla. Tä-
mä parantaisi sekä paikallisten asukkaiden että Pallas-Yllästunturin
rei til lä kävelevien matkailijoiden turvallisuutta. Metsähallitus suun nit-
te lee uutta reittiä, joka kiertäisi Rauhalan kylän, mutta olisi luonnon
kan nal ta ja tienkäyttäjien turvallisuuden kannalta parempi, että Kit ti-
län kunta tukisi rahallisesti vanhan reitin kunnostusta ja kantatien le-
ven tä mis tä kylän kohdalla."

Vt. kunnanjohtaja:
Kunnanhallitus päättää lähettää aloitteen teknisen toimialan val mis-
tel ta vak si. Vastuuhenkilönä on tekninen johtaja.

Päätös:
Esitys hyväksyttiin.
__________

Teknlk 29.11.2022 § 185

(Lisätietoja: Tiemestari p. 0400 862 532)

Kittilän kunta on pyytänyt lausunnon ELY-keskukselta 7.10.2022,
kos kien KT79 leventämistä Rauhalan kylän kohdalla. Elinkeino-, lii-
ken ne- ja ympäristökeskus on antanut lausuntonsa Kittilän kunnalle
25.10.2022. Lausunto oheismateriaalina.

Lausunnossaan ELY-keskus toteaa seuraavasti:
”ELY-keskukset eivät yleisesti ottaen toteuta tien levennyksiä, sillä
ne edellyttävät yleensä maan lunastusta, tiesuunnitelman laatimista
ja uuden tiepohjan rakentamista eikä tienpidon rahoitus riitä tällaisiin
toi men pi tei siin. Näistä syistä ELY-keskuksella ei ole mahdollisuutta
to teut taa esitettyä tien levennystä lähiaikoina.



Liikenneympäristön turvallisuusongelmia ratkaistaan ensisijaisesti
pie nil lä kustannustehokkailla toimenpiteillä, joita toteutetaan vuo sit-
tain määritellyn rahoituksen puitteissa. Arjen liikenteessä korostuu
jo kai sen tiellä liikkujan vastuullinen käyttäytyminen, kuten lii ken ne-
sään tö jen noudattaminen ja muiden liikkujien huomioiminen.”

Toisena kysymyksenä valtuustoaloitteessa oli kysymys Rauhalan rei-
tis tä. Reittiä on perustamassa Metsähallitus ja Rauhalan kylän koh-
dal la reittitoimituksen tekisi Kittilän kunta. Reittilinjauksesta on tar koi-
tus pitää asukkaiden ja metsähallituksen välinen palaveri, mut ta
asian käsittely on kesken. Tämän vuoksi Rauhalan reitin ra ken ta mi-
nen on syytä käsitellä reitin yhteydessä eikä tien leventämisen yh tey-
des sä. Vanhan reitin kunnostamiseen Metsähallitus on todennut, et-
tä Taigametsä LIFE hankkeessa perustettiin reitti 2000- luvun al ku-
vuo si na, mutta tehty reittilinjaus aiheutti häiriötä kylän talojen pi hoil la
ja reitti jouduttiin siirtämään. Oheismateriaalina met sä hal li tuk sen
muistio 23.8.2022.

Myöskään KT79 levittämistä ei nähdä järkeväksi, sillä metsähallitus
ha luaa poistaa reitit tienvarsista, eikä ELY-keskus tai Metsähallitus
ole toteuttamassa levennystä.

Vs. tekninen johtaja:
Lautakunta päättää ilmoittaa aloitteen johdosta edellä kerrotun. Asia
saa te taan kunnanhallitukselle ja edelleen kunnanvaltuustolle tie dok-
si. Asia katsotaan loppuun käsitellyksi.

Päätös:
Esitys hyväksyttiin.
__________

Khall 07.12.2022 § 498
Kunnanjohtaja:
Kunnanhallitus päättää merkitä teknisen lautakunnan vastauksen
val tuus to aloit tee seen tiedoksi.

Kunnanhallitus esittää edellä esitetyn vastauksen val tuus to aloit tee-
seen tiedoksi kunnanvaltuustolle ja esittää valtuustolle aloitteen to-
tea mis ta loppuun käsitellyksi.

Päätös:
Esitys hyväksyttiin.

Pöytäkirja tarkastettiin tämän asian osalta kokouksessa.
__________


